
EIDE MENIGHETSRÅD    

 

 

 

Referat fra menighetsrådsmøte onsdag17.januar 2024 i 

klokkerstua 

 

Tilstede:  Hans Erik Ruud, Mari-Anne Haugeto, Kjell Gilje, Jørgen From, Dag Håkon  

                        Reitan, Helene Hauge, Frøydis Merete S. Tvede og Ørjan Kronheim.  

 Forfall: Wayni Fotland 

 Referent: Synnøve Espeland 

 Åpning: Hans Erik Ruud 

 

Sak 01/24: INNKALLING MED SAKSLISTE 

                        Vedtak: Innkalling med saksliste godkjennes. 

 

Sak 02/24: REFERAT FAR SISTE MENIGHETSRÅDSMØTE 

             Vedtak: Referat fra menighetsrådsmøte 13.desember -2023 godkjennes. 

 

Sak 03/24: GJENNOMGANG AV GUDSTJENESTLISTA 

  Vedtak: Gudstjenestelista frem til neste menighetsrådsmøte tas til  

  orientering. 

 

Sak 04/24: VALG AV REPRESENTANT TIL DIAKONIUTVALGET 

                        Elin Reitan mangeårig representant i diakoniutvalget har gitt beskjed  

                        om at hun ønsker å avslutte engasjementet i utvalget. 

  Vedtak: MR ønsker å utfordre Frode Gundersen som ny representant, Ørjan 

                        Kronheim tar kontakt. 

 

Sak 05/24: VEDTAK AV SIGNATURRETT 

  Signaturrett for Eide menighet er i dag hele rådet i fellesskap. Dette er  

  tungvint i forhold til daglig drift. 

  Vedtak: Eide menighetsråd delegerer signaturrett til daglig leder og 

                        menighetsrådsleder, hver for seg. EMR ( Eide menighetsråd) informeres  

                        fortløpende dersom signaturrett benyttes.  



 

Sak 06/24: OPPRETTELSE AV GUDSTJENESTEUTVALG  

         Vedtak: Eide MR oppretter et gudstjenesteutvalg bestående av sokneprest  

                        Ørjan Kronheim, Gunborg Elizabeth Vorhaug, Jørgen From, Helene Hauge og 

                        Dag Håkon Reitan. Hovedoppgaven vil være å lage gode gudstjenesterammer  

                        som favner bredes mulig. Det planlegges et møte snarlig og deretter ser en for  

                        seg halvårige møter. 

 

Sak 07/24: EVENTUELT 

• Fritak som representant i Eide menighetsråd i perioden fra 2024-2027 

Eide menighetsråd har mottatt en søknad fra Wayni Fotland hvor det fremgår at 

hun ønsker fritak fra vervet i MR ut perioden av personlige årsaker. 

Vedtak: Et samlet MR godkjenner søknaden og 1.vara Helene Hauge blir fast 

representant i Eide menighetsråd, samt at 2.vara Frøydis Merete S. Tvede 

møter fast som 1. vararepresentant fra d.d. 

I tillegg tar Helene Hauge, Wayni Fotland sin plass i fellesrådet som 2. 

vararepresentant. 

 

• Alvheim 

1. Alvheim har i dag Å Entelios som sin strømleverandør. MR oppfordrer 

Alvheimstyret til å undersøke om det kan være andre aktuelle 

strømleverandører som er rimeligere.  

2. Behov for å avklare bruken av varmepumpe med leverandør, samt lage en 

tydelig bruksanvisning av pumpen til brukere av Alvheim. 

3. Jostein Berg har søkt støtte gjennom Enova til Jortveit bedehus. Aktuelt for 

Alvheimstyret å søke støtte? ta ev. kontakt med Berg. 

4. Per i dag er det mange som har nøkkel til Alvheim, bør byttes slik at en 

fremover har oversikt over hvem som har tilgang til huset. 

 

• Løper i kirken 

Løperen i Eide kirke har en « snublekant» i den ene enden, bør kuttes for å 

unngå fall. Kirketjener Ivar Bø er informert. 

 

 

 

ORIENTERINGSAKER 

• Det var flott oppslutning om lysmessen i desember.  

• Julaften samlet 218 stk, lite oppslutning 1.juledag. MR har stilt seg spørsmålet 

om det kan være aktuelt å bytte fra 1.juledag til 2.juledag som også er 

Stefanusdagen ( Eide menighet støtter Stefanusalliansen gjennom menighetens 

misjonsprosjekt). Gudstjenesteutvalget følger opp en ev. endring av 

gudstjenestedag. 

• Sølvi Kleiva Ugland har takket ja til å være Eide sokn sin repr. i utvalget for 

kirkesidene.  

• Det har vært samarbeidsmøte mellom menighetene i Dnk, anbefalt å ha 

koordinerte kalendere for å unngå å legge større arr. til samme dag. 

 



Eide 24.01.2024 

 

Leder        Sekretær 

Hans Erik Ruud      Synnøve Espeland 

 

 

 


